
BESLUITENLIJST VAN DE COMMISSIE BESTUUR d.d. 15 september 2015

Aanwezig de leden: de heer C. van Werkhoven (SGP), de heer A.H. Brasser (SGP), de heer L.
Verwoert (PvdA), de heer T. de Gelder (CDA), de heer J. Schook (D66), de heer M. van der Plaat
(D66), de heer S. Barzas (VVD), de heer E. Kamminga (VVD)

Portefeuillehouder: de heer P.J. Verheij, de heer J.G.A. Paans
Griffier: mevrouw I.M. de Gruijter
Voorzitter: de heer A.C. Strop

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen welkom en stelt de agenda vast.

2 Vaststellen verslag 23 juni 2015
Besluit
Het verslag van 23 juni wordt zonder wijzigingen vastgesteld.

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
Vanuit het college zijn geen mededelingen.

Bespreekstukken

4 Raadsinformatiebrief Definitief besluit deelname Drechtstedelijk Klantcontactcentrum
(1524972)

Besluit
De raadsinformatiebrief wordt op de lijst ingekomen stukken voor de raad van 22
september geplaatst.

5 Rekenkameronderzoek Veiligheid (1526112)
Besluit
De voorzitter van de rekenkamercommissie licht het rapport kort toe en onderzoeker van
het OCD, de heer Jan Schalk, beantwoordt wat inhoudelijke vragen.
Voor het zomerreces heeft de heer de Gelder (CDA) schriftelijke vragen ingediend

Pagina 1



omtrent nucleaire transporten. De portefeuillehouder (burgemeester Paans) geeft aan
dat beantwoording in voorbereiding is, ook het proces van dergelijke transporten zal hier
in worden benoemd.
Burgemeester Paans zegt toe dat in het eerste kwartaal van 2016 de eerste aanzet van
het integraal veiligheidsbeleid zal worden behandeld, in samenspraak met de raad. 
De heer Kamminga vraagt of veiligheid als vast punt geagendeerd kan worden, dit zal via
het presidium worden bekeken.
Het onderzoek wordt als ingekomen stuk op de raad van 22 september geagendeerd.

6 Raadsvoorstel Verzoek Hardinxveld-Giessendam om toetreding tot de GR Drechtsteden
(1549875)

Besluit
Burgemeester Augusteijn van de gemeente Hardinxveld Giessendam is aanwezig en
licht ter vergadering nog enkele zaken toe. Na een uitgebreide behandeling in eerste
termijn doet de voorzitter van de commissie een voorstel van orde; hij vraagt de
commissie om de tweede termijn niet in de commissie maar in de gemeenteraad te
voeren. Het raadsvoorstel gaat als bespreekstuk naar de raad van 22 september.

Ingekomen stukken

7 Raadsinformatiebrief Voortgang en evaluatie Strategische Agenda voor het bedrijfsleven
(1534617)

Besluit
De heer Sterrenburg mist in het stuk het thema Luchtkwaliteit. Wethouder Verheij legt uit
dat de thema's door de ondernemers zijn bepaald. Hij zal dit signaal los van de
strategische agenda, meenemen naar de ondernemers. De heer Kamminga noemt nog
enkele inhoudelijke punten, maar aangezien het stuk niet als bespreekstuk op de agenda
staat wordt de inhoudelijke discussie niet verder ter commissie gevoerd.
De raadsinformatiebrief komt op de lijst ingekomen stukken voor de raad van 22
september.

Sluiting

8 Rondvraag
Besluit
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.

9 Sluiting
Besluit
De voorzitter dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering.
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